
 

Referat af bestyrelsesmøde HG-fodbold den 11.04.2019 

Deltagere: Bestyrelsesmedlemmer i HG fodbold  
Tid:   d. 11-04 2019 kl. 19.00-21.30/22,00 
Sted: Mødelokalet eller klublokalet 
 

Mødeleder: Jesper Hansen/Jens-Erik 
Referent:  Jens-Erik Petersen 
 
Fraværende med afbud:   Malene Bonde og Lars Hoppe Søe 
 Tommy kommer ca. kl. 20.00 

  Emne Hvad skal vi udrette? 
Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1. Dagsorden 
 
 

Godkendelse 
 
 

 5 min Godkendt 

2. Økonomi 
Tommy  

Vi følger kort op på 
økonomien og div. 
forhold/spørgsmål 
desangående. 
 

 Gennemgang af regnskab. Forventet 
årsresultat 
 
Bøde U 13/14 futsal og betaling heraf 
 
 
 
 

15 min I store træk følger regnskabet budgettet, hvor alt  

tyder på et rundt nul ved årets afslutning. Der er kom- 
met nogle store regninger på baneleje, turneringsge- 
byrer og bøder. 
Bestyrelsen mener ikke, at trænerne på U 13/14 piger 
selv skal betale bøder. Klubben dækker. Tommy følger 
op. 
Store udgifter på 1. div. Damer. Penge fra sponsorafta- 
ler fra Martin endnu ikke indgået. Tommy skriver  
gerne regninger! 

3.  
Materialeforvalter 
samt indkøb 

Forskelligt 
 

Claus Nøttrup 
 
 
 

 Claus holder åbent onsdage fra 18,00 til 19,00 i Mate- 
rialehytten i april måned. Materialer kan stadig bestil- 
les via materialer@hgfodbold.com med godkendelse 
fra Michael Helsinghoff eller Karina (piger og damer) 

mailto:materialer@hgfodbold.com


samt Søs Abel (drenge U 5 - 13) I nødstilfælde Jens-Erik 

4. Hjemmeside 
                                     
 

Opdatering løbende 
 
 

Drøftelse og beslutning ud fra Hennings 
oplæg 
Status 

 Lidt usikker på, hvor meget hjemmesiden benyttes! 
Nyheder af interesse for flere end holdet bør sendes 
til Henning Olsen, der så lægger det på. Skal der noget 
 på om sponsorer, må sponsorudvalgene meddele  
Henning hvad og hvordan. Evt efter et møde 

5. Bold og 
bevægelse 

Jens-Erik Er vi fortsat involveret? Orientering 
Møde med Hans og Flemming 

 Jesper og Jens- Erik refererede fra møde med Flem- 
ming Jørgensen og Hans Nikolajsen.  
 Bestyrelsen fastholder, at den ikke længere kæmper  
for stadion, men respekterer de menige medlemmers 
 ret til at kæmpe videre! Jesper orienterede om sam- 
taler med andre afdelingsformænd om HIC 

6. Status HG H Michael 
Helsinghoff/Jens-Erik 
 
 
 
 
 
 
 

Status 
Sportschef for afdelingen????? 
Møde Årgangsansvarlige U 14 dr til SS herrer  
Trænersituation pr  01.08 
 
 
U 14 Malaga uge 42 Tilskud fra 1848 
 
 

 Turneringen er i gang med blandede resultater. Hel- 
singhoff tager fat i sagen om sponsortrøjer  sammen  
med 1. holdstræneren. 
U 19 er en succeshistorie med mange nye spillere i  
samarbejde med 1. holdet 
 
Årgangen har fået et tilskud på kr. 25000,- til turen fra 
1848 Fonden. Penge i slige situationer bør indsættes  
på klubbens konto. Drøftelse af administration af år- 
gangskonti. Skal de stå hos klubben eller en privat 
person? Ingen endelig afklaring. 
Der skal udarbejdes en kontrakt med Peter Ditlevsen  
U 14 drenge. Helsinghoff har opgaven! 

7. Status HG Q Karina 
 
 
 
 

Status og orientering 
 
 
 
 
Ny sportschef Orientering ved Jesper 

 Sjællandsserien damer er kommet i gang efter lidt  
startbesvær. Der skulle være spillere nok til et 3. hold 
i DGI-regi. De betaler kontingent som Fitnessspillerne. 
Ønske om at etablere et U 18 pigehold i samarbejde 
med andre klubber 
Sportschefen er opsagt. Jesper er villig til at overtage 



 
1. div damer som Proff-klub?? 
 
Trænersituation pr. 01.08 

jobbet og stoppe som formand! 
Et udvalg undersøger mulighederne for en eliteafdeling 
for damerne fra U 14 øst til 1. division 
Der arbejdes på området 

8. Sponsorudvalg 
                                    

 Sponsoraftaler  
 
 

Orientering fra udvalg og møder Michael K 
og 
Jesper 
                                                                           

 Intet nyt fra Sponsorudvalget 
Fra udvalget på 1. div damer er der indgået aftaler for 
kroner 240000,-. Ingen penge indgået. Tommy sender 
gerne fakturaer 

9. Sport-college Lars Hoppe Status og økonomi 
 

 Udsat, men kører trods lidt småproblemer 

10. Rummelighedspris 
 
 
Malenes 
udtræden af 
bestyrelsen 
Generalforsamling 
Kandidater? 
 

   Klubben er belønnet med  en rummelighedspris fra DGI  
for at være god til at tage imod nye medlemmer. Især  
personer af anden etnisk herkomst og især U 16/17  
drenge! Til lykke 
Malene Bonde ønsker at udtræde af bestyrelsen med 
Øjeblikkelig virkning grundet arbejde. Imødekommet. 
Jesper agter at stoppe som formand på kommende 
generalforsamling. Vi spørger mulige kandidater 
 

 

11. EVT. 
Alle 

   Vi drøftede vedtægter i HG, HIC og HGV til almindelig  
oplysning. Ellers intet 

 

 


